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لژیونر جدید فوتبال ایران
 در امارات

بازیکن فصــل قبل خیبر خرم آبــاد به الوحده 
امارات پیوســت تا همبازى احمد نوراللهى و محمد 

قربانى شود.
 مبین دهقان، اســتعداد جدیــد فوتبال ایران، 

راهى لیگ امارات شد تا پیراهن الوحده را بپوشد.
باشــگاه الوحده رســما از این بازیکــن ایرانى 
رونمایى کرد و او شماره 15 تیم را بر تن خواهد کرد.
دهقــان بعد از عقد قرارداد با الوحده گفت: این 
یک گام بــزرگ در زندگى من اســت و از مدیریت 
باشــگاه الوحده تشکر مى کنم که به من اعتماد کرد. 
امیــدوارم بتوانم انتظارهــا را در تیم برآورده کنم. از 
پیوستن به این باشگاه بزرگ در این مرحله از زندگى 
فوتبالى ام بسیار خوشــحالم. قول مى دهم که نهایت 
تلاشــم را به کار بگیرم تا خریــدى خوب براى تیم 

باشم.
در این تیــم اماراتى احمد نوراللهــى، بازوبند 
کاپیتانــى را بر بازو مى بندد و محمــد قربانى هم از 
بازیکنــان کلیدى و ثابت اســت. از پرســپولیس و 
تراکتور به عنوان مشتریان این بازیکن بااستعداد یاد 

مى شد.

چهره

ا ال ف ل

قرارداد کریم باقرى 
تمدید شد

مربى تیم فوتبال پرسپولیس قراردادى جدید با 
این باشگاه به امضا رساند.

 کریم باقرى روز گذشــته با حضور در باشــگاه 
پرســپولیس و پس از نشســتى که با مدیرعامل این 
باشگاه داشت، قرارداد جدید خود با سرخپوشان را به 

مدت یک فصل دیگر به امضا رساند.
به این ترتیب همکارى او که همواره مورد توجه 
هواداران و تأیید ســرمربیان پرسپولیس بوده است با 

سرخپوشان ادامه خواهد داشت.
گفتنى اســت، وحید هاشــمیان و کریم باقرى 
علاوه بر هم بازى بــودن در تیم ملى، در مقطعى در 
پرســپولیس نیز کنار یکدیگر بــازى کردند و کریم 

باقرى بازوبند کاپیتانى را به دست داشت.

ساپینتو: 
برگشتم تا کار نیمه تمامم را 
در استقلال به پایان برسانم

سرمربى تیم فوتبال اســتقلال در بدو ورود به 
تهران تاکید کرد که قصد دارد کار ناتمام خود با این 

باشگاه را به اتمام برساند.
ریکاردو ســاپینتو در بــدو ورود به تهران و در 
فرودگاه امام خمینى (ره) اظهار داشــت: من در سال 
اولى که در اســتقلال بودم یک هدفى داشتم که به 
آن نرسیدم و اکنون برگشته ام که به آن هدف برسم.

وى ادامه داد: امیــدوارم فصل آینده افتخارات 
بیشترى را با اســتقلال کسب کنم البته که در سال 
اول من براى اســتقلال قهرمانى در ســوپرجام را به 

ارمغان آوردم.

مدافع ازبک مدنظر استقلال 
وارد ایران شد

مدافع ملى پوش ازبکســتانى مدنظر اســتقلال 
براى انجام تست هاى پزشکى وارد ایران شد.

ازبکستانى  ملى پوش  مدافع  آشورماتوف،  رستم 
مد نظر باشگاه استقلال روز گذشته وارد تهران شد.

وى قرار است در تست هاى پزشکى شرکت کند 
و پس از موفقیت در این تســت ها، قــرارداد خود با 

استقلال را امضا کند.

ربیعى سرمربى هوادار شد
رضا ربیعــى، برادر محمد ربیعــى هدایت تیم 

هوادار در لیگ دسته اول را عهده دار شد.
رضا ربیعى به عنوان سرمربى تیم فوتبال هوادار 

در لیگ آزادگان انتخاب شد. 
شــهردارى  هدایت  گذشــته  فصــل  ربیعــى 
نوشــهر را بر عهده داشــت که در نهایت با کســب 
46 امتیــاز در رتبــه هشــتم جدول قــرار گرفت.
هوادار در بیســت وچهارمین فصل لیــگ برتر با 22

امتیاز در قعــر جدول قرار گرفت و به لیگ دســته 
اول ســقوط کرد. امیــد روانخواه، ســرمربى فصل 
گذشــته هوادار هدایــت تیم ملى امیــد را بر عهده

 گرفت.

دریچه

اق ک ا ا ق

استقلال در چه پست هایى به بازیکن نیاز دارد
 چرا خبرى از سیدورف نیست؟

کارشــناس فوتبال با بیان اینکه ساپینتو برنامه 
ریزى دقیقى براى موفقیت در استقلال دارد، گفت: 
در حالى که قرار بود مشاور هلندى مدیرعامل نقش 
پررنگى در نقل و انتقالات داشــته باشــد خبرى از 
او نیســت! فرشــاد فلاحت زاده در خصوص انتخاب 
ساپینتو به عنوان ســرمربى جدید آبى پوشان گفت: 
فصل گذشته اســتقلال صاحب یک رکورد بى نظیر 
در تغییر سرمربى بود و از ابتدا تا انتهاى فصل 7 بار 
سرمربى خود را تغییر داد که فکر مى کنم در فوتبال 

دنیا چنین اتفاقى تا به حال رخ نداده باشد.
وى تاکید کرد: مدیران اســتقلال پس از اعلام 
کردن اســامى مختلف داخلى و خارجى با ساپینتو 
پرتغالــى به توافق رســیدند تا او بــراى دومین بار 
هدایت استقلال را برعهده بگیرد. با توجه به شناخت 
ســاپینتو از مجموعه استقلال اعتقاد دارم او بهترین 
انتخاب اســت البته یک کادر فنــى زمانى مى تواند 
موفق باشد که تمام امکانات لازم را در اختیار داشته 
باشد. مدافع ســابق فوتبال ایران ادامه داد: ساپینتو 
مربى کار بلدى اســت به شرط آنکه بازیکنان خوب 
در پســت هاى مختلف داشته باشد. ساپینتو که هیچ 
شــما حتى اگر بزرگترین مربى دنیا را هم به خدمت 
بگیرى بدون ابزار لازم موفق نخواهید بود. ســاپینتو 
مربى پرتلاش و جنگنده اى است و دوست ندارد هیچ 
وقت بازنده باشــد ولى باید بر اعصاب خود مســلط 

باشد و بر هیجانات خود غلبه کند.
این پیشکســوت افــزود: محرومیتش به خاطر 
عصبانیت هاى شدید او کنار زمین بود و حالا که آمده 
نباید رفتارى از خود نشان دهد که موجب محرومیت 
او شود. برخى ها کنار زمین منتظر خواهند بود که به 

هر شــکلى او را تحریک و عصبى کنند بنابراین لازم 
است حالا که ســنش بالاتر رفته خونسردى خود را 
حفظ کند و کنار خط آرامش داشــته باشد تا بتواند 
به خوبى تیــم را هدایت کرده تا بــه نتیجه دلخواه 

دست پیدا کند.
*باید خریدهاى منطقى داشته باشیم

وى در مورد عملکرد مدیران استقلال در فصل 
نقل و انتقالات گفت: متأسفانه مسئولان استقلال در 
فصل نقل و انتقالات عملکرد فوق العاده اى نداشــتند 
و نتوانستند چند بازیکن را که به استقلال هم علاقه 
داشــتند جذب کنند. وعده هاى همیشگى مسئولان 
اســتقلال با تأخیر زیاد در حال شــکل گرفتن است 
و بایــد بپذیریم چند بازیکن خــوب را به راحتى از 
دســت دادیم. البته خرید بازیکــن باید منطقى و بر 
اســاس نیاز باشــد نه به خاطر رقابــت کورکورانه با 

دیگر تیم ها. مدیران اســتقلال دیر شروع کردند اما 
امیــدوارم بازیکنانى را به خدمــت بگیرند که کمک 
حال استقلال باشند نه اینکه یا نیمکت نشین محض 
شــوند یا بعد از مدتى نیمکت نشــینى از استقلال 

شکایت کنند.
*به هافبک و مهاجم نیاز داریم

فلاحت زاده در خصوص نیازهاى فنى استقلال 
گفــت: در حال حاضر در خــط هافبک و حمله نیاز 
بیشترى به چشــم مى خورد البته در خط دفاع هم 
بــه بازیکنانى بــا تخصص دفاعى نیــاز داریم و یک 
گلر آماده هم به جز حســینى مى خواهیم تا رقابت 
خوبى بین آنها براى حضور در دروازه شــکل بگیرد 
تــا از بابت دروازه خیال همه راحت باشــد. با توجه 
به علاقه ســاپینتو به بازى هجومــى نیاز به بازیکن 
مهاجم شــش دانگ کاملاً به چشم مى آید و در خط 

هافبک هم به یک بازى ساز خلاق و طراح نیاز داریم 
تا بتواند کنترل میانه میدان را در اختیار اســتقلال 

قرار دهد.
مشخص  استقلال  در  سیدورف  *عملکرد 

نیست
کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد سیدورف 
و حضورش در اســتقلال گفت: سیدورف در دوران 
بازیگرى از بهترین ها بود و وقتى به استقلال آمد این 
حــس را به وجود آورد که نقش پررنگ و مفیدى در 
استقلال خواهد داشت ولى مدتهاست که از او خبرى 
نیســت و او را بیشتر در مســابقات تنیس و فوتبال 
مى بینیم. قرار بود او به استقلال کمک کند و در امر 
جذب بازیکن مدیران استقلال را یارى کند اما خیلى 
وقت است که خبرى از سیدورف نیست و لازم است 
تا مسئولان استقلال در این خصوص جوابگو باشند. 
امیدوارم که او با مدیران اســتقلال در ارتباط باشد و 

به استقلال کمک کند تا این ابهامات از بین برود.
*هواداران استقلال را تنها نگذارند

وى در پایــان و در خصــوص نگرانى هواداران 
اســتقلال از وضع تیم گفت: دلســوزتر و نگران تر از 
هواداران اســتقلال در خصوص وضع تیم کســى را 
پیدا نخواهید کرد. آنها فصل گذشــته عذاب زیادى 
کشــیدند و روزهاى سختى را ســپرى کردند و تنها 
قهرمانــى در جام حذفى تا حدودى مرحم زخم آنها 
شد بنابراین امیدوارم مسئولان استقلال ناراحتى هاى 
هــواداران را فرامــوش نکنند و با تمــام وجود براى 
بســتن تیمى قدرتمند تلاش کنند و از هواداران هم 
مى خواهم مثل همیشه تیمشان را تنها نگذاشته و از 

مجموع تیم محبوبشان حمایت کنند.

 مجتبى حق دوست
 به فجر سپاسى پیوست 

 هافبــک هجومى ســابق فجرسپاســى و فصل 
گذشــته پیکان و هوادار تهران با قراردادى یک ساله 

به فجرشهید سپاسى ملحق شد.
مجتبى حق دوست که سابقه بازى در تیم هاى 
نفت تهران، استقلال، فولاد و ذوب آهن را در کارنامه 
دارد با نظر پیروز قربانى و با قراردادى یک ســاله به 

فجرشهید سپاسى پیوست .
 فجر سپاســى پیش از ایــن از علیرضا رضایى 
محمود مطلــق زاده، ارشــیا وثوقى فرد و ارســلان 

مطهرى به عنوان خرید جدید رونمایى کرده بود.

دوچرخه سوار مازندارانى 
 سفیر پیشگیرى از اعتیاد

سفیر پیشگیرى از اعتیاد پس از یکهزار کیلومتر 
رکاب زنى به شهر شیراز رسید.

 رحمت االله آزاد ، دوچرخه سوار عضو فدراسیون 
دوچرخه ســوارى که ســفر خود را از مازندران آغاز 

کرده حامل پیام پیشگیرى از اعتیاد است.
وى مسیر 4 هزار کیلومترى از شمال تا جنوب 
کشــور  و از جنوب غربى تا شمال شرق  را در برنامه 
رکاب زنى خود دارد و با شــعار ورزش به جاى مواد 

مخدر این مسیر را طى مى کند.
آزاد از 16 ســالگى رکاب زنــى را آغاز کرده و 
اکنون در سن 66 ســالگى ، نیم قرن است که بیش 
از 80 کشور جهان را با پیام هاى فرهنگى رکاب زده 
اســت. وى پس از توقفى کوتاه، شــیراز را به مقصد 

بوشهر ترك کرد.

مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس خبرداد

500 میلیارد؛ هزینه برطرف کردن ایرادهاى ورزشگاه  پارس
مدیرکل ورزش و جوانان اســتان فارس گفت: 
هزینه برطرف کردن ایرادهاى ورزشــگاه خانگى فجر 
سپاسى شــیراز براى حضور در لیگ برتر فوتبال به 
500 میلیــارد تومان مى رســد. عبدالرحیم خداجو 
درباره آخریــن وضع اصــلاح ایرادهاى ورزشــگاه 
پارس شــیرازگفت: حدود 40 روز تا شروع لیگ برتر 
زمــان داریم و تمام تلاش خودمــان را مى کنیم که 
فجر سپاسى در این اســتادیوم از رقبا میزبانى کند. 
کارهاى نصب دوربین پایش تصویرى در حال انجام 
است و بیشتر از 450 دوربین چهره زن نصب خواهد 

شد.
رویدادهاى  براى  اســتاندارد  شرایط  *به 

بین المللى فوتبال مى رسیم
وى در مــورد وضع چمــن اســتادیوم پارس 
خاطرنشــان کــرد: در حــال نگهــدارى و مرمــت 
بخش هایى از چمن استادیوم پارس هستیم و تلاش 
مى کنیم آن را به شرایط مطلوبى برسانیم. این پروژه، 
ورزشــگاه را به شرایط اســتاندارد براى رویدادهاى 

بین المللى فوتبال هم مى رساند.
*مواد لازم براى پیســت تارتان باید وارد 

کشور شود
مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس با اشاره 
به زمان بر بودن فرایند ایجاد پیست تارتان ورزشگاه 

پارس گفت: کارهاى زیرسازى پیست تارتان را انجام 
مى دهیم و تا هفته آینده آماده مى شــود. مواد لازم 
براى پیســت تارتان باید از خارج از کشور وارد شود 

و زمان خواهد برُد.
*باید تجهیزاتى به رختکن ها اضافه کنیم

خداجو با بیان اینکه نیمکت هاى ورزشگاه پارس 
به اصلاحات جزئى نیاز دارد، اظهار داشت: رختکن ها 
آماده است و باید تجهیزاتى مانند سیستم سرمایش 

مناسب براى تابستان به آن اضافه کنیم. بیشتر از 70
درصد کارهاى نصب نرده ها، سیستم صدا، زه کشى و 
لوله هاى آب شــرب و آتش نشانى انجام شده است و 

تکمیل نرده ها نیازمند دو هفته زمان است.
*2هــزار و 400 لوکس نــور از پیمانکار 

خواستیم
وى درباره میزان نور لازم براى رساندن روشنایى 
ورزشگاه پارس به شــرایط استاندارد عنوان کرد: در 

شُرف عقد قرارداد با پیمانکارِ نور ورزشگاه هستیم و 
تکلیف این کار ظرف امروز یا فردا مشخص مى شود. 
2 هــزار و 400 لوکس نور از پیمانکار خواســتیم تا 

ورزشگاه پارس از روشنایى مطلوبى برخوردار باشد.
*پروژه ورزشگاه پارس 500میلیارد هزینه 

دارد
مدیــرکل ورزش و جوانــان اســتان فارس در 
مــورد هزینه هاى پــروژه برطرف کــردن ایرادهاى 
اســتادیوم خانگى فجر سپاســى نیز گفــت: پروژه 
حداقــل 500 میلیــارد تومــان هزینــه برمى دارد 
کــه کار را در قالــب مولدســازى و واگــذارى1/4
هکتــار از 55 هکتار زیربناى ورزشــگاه پارس انجام

 مى دهیم.
*مى توانیــم میزبان خوبى براى بازى هاى 

فجر سپاسى باشیم
خداجو درباره پیش بینى خود از وضع ورزشگاه 
پارس تا شــروع لیگ برتر فوتبــال (روز 27 مرداد) 
یادآور شد: اســتاندار فارس و معاونان  وى، سازمان 
برنامــه و بودجــه، دیوان محاســبات کل کشــور، 
نمایندگان اســتان فارس و شــهر شــیراز، شهردار 
شیراز و وزیر ورزش براى این پروژه تلاش کردند، با 
توجه به این حمایت ها مى توانیم میزبان خوبى براى 

دیدارهاى فجر سپاسى باشیم.

شانس تنها 2درصدى ایران براى بازى در مکزیک در جام جهانى 2026
مدتى بعد از ادعاى یک سایت انگلیسى مبنى 
بر احتمــال گنجاندن نام ایران میان هم گروه هاى 
مکزیک در جــام جهانى 2026، احتمال رخ دادن 

این اتفاق را مورد بررسى قرار دادیم.
رقابت هــاى جام جهانى فوتبال 2026 از 21

خرداد تــا 28 تیر 1405 در کشــورهاى آمریکا، 
کانادا و مکزیک برگزار مى شود.

با توجه به وسعت بالایى که براى میزبانى از 
اولین جام جهانىِ 48تیمى در نظر گرفته شــده 
است و براى جلوگیرى از سفرهاى طولانى تیم ها، 
فدراســیون جهانى فوتبال (فیفا) همه ایالت ها و 
شهرهاى میزبان را به سه منطقه غربى، مرکزى و 

شرقى تقسیم کرده است.
با وجود منطقه بندى فیفــا، دیدارهاى گروه 
G ،F ،D ،C و I به صــورت کامل در یک منطقه 
برگزار مى شــود و تیم هــاى حاضر در هفت گروه 
دیگر به صــورت پراکنده در مناطق ســه گانه به 
میدان خواهند رفت، با این حال ســه تیم میزبان 
در مرحله گروهى از کشور خود خارج نمى شوند.

بعد از اعمال محدودیت براى ورود شهروندان 
ایرانــى به خــاك آمریکا و نیز حملــه متجاوزانه 
آمریکا به تأسیسات هســته اى کشورمان، سایت 
«پلنت فوتبال» از احتمــال قرار گرفتن ایران در 
گروه مکزیک براى عدم بازى در خاك آمریکا خبر 

داد.
اگــر نگاهى بــه برنامه خام مســابقات جام 
جهانى 2026 داشته باشیم، متوجه مى شویم که 
همــه دیدارهاى گروه مکزیــک (گروه A) نیز در 
A این کشور برگزار نمى شود. پنج مسابقه از گروه

در شهرهاى گوادالاخارا، مکزیکوسیتى و مونترى 
مکزیک به انجام مى رســد که تیم ملى مکزیک، 
یک پاى سه بازى آن است و یک دیدار این گروه 
نیز در آتلانتا (خاك آمریکا) برگزار مى شــود، به 
این ترتیب، هم گروهى با مکزیک به منزله برگزارى 
همه بازى ها در خاك این کشــور تلقى نمى شود، 
در واقــع دو تیم از گروه A به صــورت کامل در 
مکزیک مى مانند که یکى از آنها، تیم ملى مکزیک 
خواهد بود، پس فقط یــک تیم باقى مى ماند که 

همه مســابقات خود را در خــاك مکزیک برگزار 
مى کند و شاید ایران همان تیم باشد که احتمال 
آن پایین است، در واقع ابتدا ایران باید در گروهى 
قرار بگیــرد که مســابقات آن در مکزیک برگزار 

مى شــود و ســپس همان تیمى باشد که فقط در 
این کشور به میدان مى رود. با توجه به حضور 48
تیــم در جام جهانى 2026 عملاً احتمال رخ دادن 

این اتفاق تنها 2 درصد است.

فارس

رئیس هیئت آمادگى جسمانى استان مطرح کرد
کمبود منابع مالى مهم ترین مانع توسعه هیئت آمادگى جسمانى فارس

رئیس هیئت آمادگى جسمانى استان فارس از رویکرد جامعه محور 
و فعالیت هاى گسترده این هیئت براى ارتقاى سلامت عمومى و تربیت 

ورزشکاران حرفه اى خبر داد.
مریم جوانمردى با بیان اینکه این هیئت در مســیر توسعه ورزش 
همگانى و حرفه اى در اســتان گام برمى دارد، گفت: برگزارى دوره هاى 
مربیگرى، داورى، کارگاه هاى تخصصى، ســمینار ها و مسابقات استانى 

و کشورى، از جمله فعالیت هاى اصلى ما در ماه هاى اخیر بوده است.
وى افزود: براى تحقق اهداف تعیین شده، همکارى و تعامل با سایر 
هیئت هاى ورزشــى، نهاد هاى دولتى، خصوصى و دانشگاهى در دستور 
کار قرار گرفته و تلاش شــده شــبکه اى از همکارى هاى مؤثر در سطح 

استان شکل گیرد.
رئیس هیئت آمادگى جسمانى اســتان فارس با اشاره به اقدامات 

انجام شــده در هشت ماه گذشته اظهار کرد: برگزارى مسابقات تخصصى 
در رشــته هایى نظیر CX، فانکشــنال فیتنس، ایروبیک، بادى پامپ و 
پیلاتس، میزبانى نخستین دوره کشــورى اریال، مشارکت در مسابقات 
آمادگى جسمانى سپاه، جشــنواره ها، دوره هاى استعدادپرورى با حضور 
اســاتید کشــورى و امضاى تفاهم نامه هاى همکارى با نهادهایى، چون 
دانشــگاه شیراز، نیروى دریایى سپاه و شــرکت آبفا از جمله برنامه هاى 

اجراشده بوده است.
جوانمردى در ادامه بــا تأکید بر اهمیت آموزش مربیان بیان کرد: 
کمیته آموزش هیئت با برنامه ریزى در سه سطح کوتاه مدت، میان مدت 
و بلندمدت به دنبال ارتقاى ســطح دانش فنى و مهارتى مربیان بوده و 
آموزش در شهرستان ها، روســتا ها و اقشار مختلف جامعه از کودکان تا 

سالمندان در دستور کار قرار دارد.
وى با اشاره به منابع مالى محدود این مجموعه تصریح کرد: بخش 
عمده اى از درآمــد هیئت از محل برگزارى دوره هاى آموزشــى تأمین 
مى شود و تاکنون حمایت جدى اى از سوى ارگان هاى دولتى یا حامیان 
مالى صورت نگرفته اســت. این مســئله موجب بروز محدودیت هایى در 
توســعه فعالیت ها، تجهیز فضا هاى ورزشــى و گســترش آموزش ها در 

سراسر استان شده است.
رئیس هیئت آمادگى جســمانى اســتان فارس ســه چالش عمده 
پیش روى هیئت را چنین برشــمرد و گفت: کمبود فضا هاى اســتاندارد 
براى مســابقات و آموزش، ضعف منابع مالى و نبود حامیان پایدار و در 

برخى مــوارد، عدم همکارى یا مقاومت دســتگاه ها در قبال برنامه هاى 
هیئت است.

جوانمردى با اشــاره بــه ارتباط این هیئت با فدراســیون آمادگى 
جسمانى کشــور عنوان کرد: همکارى ها مطلوب اســت، اما با توجه به 
ظرفیت هاى بالاى اســتان فارس، نیازمند حمایت بیشــتر براى توسعه 
فعالیت ها و تبدیل شــدن به یکى از قطب هاى اصلى این رشته در کشور 
هســتیم. وى همچنین توسعه ورزش همگانى را یکى از محور هاى مهم 
فعالیت هاى هیئت دانست و گفت: آموزش در مدارس، استفاده از فضاى 
مجازى، ورود به ســازمان ها و برگزارى جشنواره هاى تخصصى، از جمله 
اقدامات ما براى ارتقاى آگاهى عمومى درباره اهمیت آمادگى جســمانى 
است.رئیس هیئت آمادگى جسمانى استان فارس با بیان اینکه شفافیت 
و مستندسازى عملکرد، بخشى از انتظارات افکار عمومى از مجموعه هاى 
ورزشــى است، افزود: تلاش داریم در گام هاى بعدى با ارائه آمار دقیق تر 
و گزارش هاى مســتندتر، ارتباط مؤثرترى با مخاطبان و دســتگاه هاى 
نظارتــى برقــرار کنیم. جوانمردى بــر لزوم نگاه ویژه به شهرســتان ها 
نیز تأکید کرد و گفت: توســعه پایدار زیرســاخت ها و افزایش برگزارى 
مسابقات در شهرستان هاى کمتر برخوردار، از اهداف اصلى ما در آینده 
اســت. وى در پایان خاطرنشــان کرد: هیئت آمادگى جسمانى استان 
فارس در مســیر توسعه متوازن، تعامل سازنده و ارتقاى کیفى فعالیت ها 
حرکت مى کند و امیدوار اســت با حمایت دســتگاه هاى استانى و ملى، 

بتواند به اهداف ترسیم شده دست یابد.

دریچه

پیشنهاد سه تیم به اینتر
بازتاب علاقه بشیکتاش به جذب 
طارمى در رسانه هاى ترکیه اى

باشــگاه بشــیکتاش ترکیه به جذب مهدى طارمى 
علاقــه دارد و ممکــن اســت مهاجم تیم ملــى فوتبال 

کشورمان راهى این تیم شود.
 مهدى طارمى در اولین فصل حضور خود در سرى 
آ ایتالیا و تیم فوتبال اینتر نتوانســت انتظارات را برآورده 
ســازد و در طول فصل براى نراتزورى تنها سه گل به ثمر 
رساند که این امر موجب نارضایتى هواداران و رسانه هاى 
ایتالیایى از جــذب مهاجم تیم ملى فوتبال ایران شــده 
اســت. در حالى که یک فصل دیگــر از قرارداد طارمى با 
اینتر باقى مانده است اما رسانه هاى ایتالیایى خبر داده اند 
که در صورت دریافت پیشــنهاد رسمى حاضر به فروش 

طارمى هستند.
روز دوشنبه برخى از رسانه هاى ایتالیایى خبر دادند 
که باشگاه بشیکتاش ترکیه خواستار جذب مهدى طارمى 
اســت. در همین رابطــه ســایت «duhuliye» ترکیه 
نوشت: باشــگاه هاى ناتینگهام فارست، فولام و بشیکتاش 
در آســتانه ارائه پیشــنهاد براى جذب طارمى هســتند؛ 
بازیکنــى که پس از یک فصل ناکام در اینتر در آســتانه 

جدایى از این تیم قرار دارد.
طارمــى که به صــورت آزاد به اینتر پیوســته بود، 
تنها موفق شــد سه گل در فصل گذشته به ثمر برساند و 
نتوانســت انتظارات را برآورده کند. به همین دلیل، گفته 
مى شود اینتر براى فروش او منتظر دریافت پیشنهاد است. 
سایت «aydinlik» ترکیه نوشت: مهدى طارمى متولد 
18 ژوئیه 1992، مهاجم تیم ملى ایران اســت. او پس از 
درخشش در پورتو پرتغال، تابستان 2024 به صورت آزاد 
به اینتر پیوســت. اما در فوتبال ایتالیا نتوانســت جایگاه 

ثابتى پیدا کند و حالا در آستانه تغییر تیم قرار دارد.
بشیکتاش ترکیه، ناتینگهام فارست و فولام انگلیس 
از جمله باشــگاه هایى هستند که وضعیت این بازیکن 32
ساله را زیر نظر دارند. اینتر نیز در انتظار دریافت پیشنهاد 
رســمى براى آغاز مذاکرات فروش اســت. در این میان، 
گفته مى شود بشــیکتاش علاقه زیادى به جذب طارمى 
دارد و قصد دارد هرچه سریع تر این انتقال را نهایى کند. 
حتى اگر اینتر براى فروش طارمى مبلغى درخواست کند، 
بــا توجه به جذب رایگان او، این باشــگاه همچنان از این 
انتقال سود خواهد برد. باشگاه اینتر میلان به دنبال کسب 
درآمد از فروش طارمى اســت. در صورتى که پیشــنهاد 
رســمى از سوى بشــیکتاش یا تیم هاى لیگ برترى ارائه 
شود، مذاکرات آغاز خواهد شد. گفته مى شود خود طارمى 
نیز علاقه مند به ادامه فوتبال در اروپا است و مقصدهایى 
مانند ترکیه یا انگلیس برایش جذاب هســتند. از ســوى 
دیگر، بشــیکتاش با سیاست تهاجمى در نقل و انتقالات، 
تلاش مى کند تا شــرایط لازم براى جذب این مهاجم را 

فراهم کند.


